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Protokoll styrelsemöte Borås Bandy  

  
STYRELSEMÖTE  

Datum: 2022-01-03 

Plats: Bodavallen 

Närvarande: Lasse, Bobby, Niklas, Tomas, Mia. 

Magnus och Pernilla meddelat förhinder  

Dagordning för protokollet  

1. Kakförsäljningen. 

Kakservice är kontaktade för att vi skall få lättare hantering framöver, inte minst på intäkterna. Niklas 
ansvarar för denna fråga. Information om nästa försäljningsperiod är skickad till alla lagansvariga 
men en påminnelse bör läggas ut på hemsidan. 

2. Materialinköp. 

Från och med nu ska ALLA inköp som ställs till klubben gällande material gå via Niklas och Lasse innan 
inköp får göras, oavsett vilken leverantör det gäller.  

Niklas och Lasse sköter även det dokument per spelare på material så allt som beställs kommer med i 
dokumentet. 

3. Medlems och träningsavgifter. 

Alla medlemsavgifter som vi känner till är utskickade. 

Vi har inte fakturerat träningsavgifter till rinkbandyn, beslut tas att vi i år fakturerar samma 
träningsavgift 800 kronor till alla i laget som betalat in medlemsavgift. Lasse får i uppdrag att 
informera Lars Caarp om beslutet, för spridning av information till laget innan fakturering. 

Det finns ett antal tränings- och medlemsfakturor som ännu inte är betalda av aktiva i A och B -laget. 
Påminnelse skickas ut. 

4. Vilka intäktsmöjligheter har vi. 

Magnus skickar över fil på vilka partners som är klara för fakturering. 

Att vi har koll på utgifter och då främst materialinköp. 

5. Hur styr vi ekonomin. 

Bobby går in och stöttar Pernilla med faktureringen till partners. 

6. Nästa möte 

Nästa möte på Boda den 8 februari klockan 17:30 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

     

     

Maria Caarp  Lars Ringkvist                  justerare 

 


